
Akademický senát Masarykovy univerzity 

Zápis z řádného zasedání ze dne 5. 5. 2014 (Přílohy) 
čj. MUIS/37882/2014/102119/RMU3 

 
Přítomni:  senátoři uvedení v prezenční listině a v tabulce účasti, která tvoří přílohu č. 1                           

tohoto zápisu; 
  při zahájení zasedání AS MU bylo přítomno 32 senátorů a senátorek; 
  celkem se zasedání zúčastnilo 36 členů AS 
 
Zvaní hosté:  doc. PhDr. Mikuláš Bek, Ph.D., rektor 
  doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, kvestor 
  doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D., prorektor pro záležitosti studentů 

doc. JUDr. Ivan Malý, CSc., prorektor pro strategii 
RNDr. Eva Janouškovcová, Ph.D., LL.M., ředitelka Centra pro transfer technologií 

 
Veřejnost     
       
Program: 0. Informace o změnách ve složení AS MU, přivítání nového senátora 

1. Schválení programu a zápisu z minulého zasedání 
2. Změna Statutu MU  Příloha č. 6, čl. 12 
3. Změna Přílohy Statutu LF  Organizační struktura fakulty 
4. Výroční zpráva o činnosti MU v roce 2013 
5. Výroční zpráva o hospodaření MU v roce 2013 
6. Zpráva o činnosti a hospodaření právnických osob s účastí MU 
7. Analýza stavu spinoff společností Masarykovy univerzity 
8. Různé 

 
Jednání zahájil předseda AS, uvítal na zasedání senátorky, senátory i hosty a konstatoval                         
usnášeníschopnost AS MU. 
 

0.  Informace o změnách ve složení AS MU, přivítání nového senátora 

Na uvolněné místo člena SK AS MU za LF MU byl zvolen  MUDr. Tibor Stračina. 
 

1.  Schválení programu a zápisu z minulého zasedání 

Předseda AS navrhl program zasedání AS. Do bodu různé navrhl doplnit projednání záměrů                         
předkládaných vedením MU, které mají být projednány ve Správní radě MU. K návrhu                       
programu neměl nikdo z přítomných připomínky. 
Předseda AS předložil ke schválení zápis ze zasedání AS MU ze dne 7. 4. 2014. K zápisu                                 

https://www.google.com/url?q=https%3A%2F%2Fis.muni.cz%2Fauth%2Fdo%2Frect%2FAS%2Fzapisy%2FMUSS97762.pdf%3Finfo%3D1&sa=D&sntz=1&usg=AFQjCNES7OcnaVWK6yCpPCMAfwopVb1F7Q


neměl nikdo z přítomných připomínky. 
 

Zápis ze dne 7. 4. 2014 byl dnešního dne schválen AS MU. 

 

2.    Změna Statutu MU  Příloha č. 6, čl. 12 

Rektor předložil AS změnu Statutu MU, jejíž podstatou je úprava seznamu placených oborů                         
v cizím jazyce realizovaných LF. 
 
Prorektor Němec uvedl, že se nejedná o poplatky za překročení standardní doby studia.                         
Změna se týká programu LF, který je vyučován v cizím jazyce. LF žádá o úpravu seznamu                               
placených oborů ve Statutu. 
 

Navržené usnesení: 

Akademický senát schvaluje změny Přílohy č. 6 Statutu MU v navrženém                     
znění, které tvoří přílohu tohoto zápisu. 
 
Hlasování: 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 32. 
Pro:  32 
Proti:      0 
Zdržel se:    0 
 
Přijaté usnesení: 

Akademický senát schvaluje změny Přílohy č. 6 Statutu MU v navrženém                   
znění, které tvoří přílohu tohoto zápisu. 

 

3.    Změna Přílohy Statutu LF  Organizační struktura fakulty 

Jde o návrh postoupený AS LF MU, jehož podstatou je sloučení dvou pracovišť. 
 

Přichází senátor Mazal 
 

Navržené usnesení: 

Akademický senát schvaluje Přílohu Statutu LF MU "Organizační struktura               
fakulty" v navrženém znění, která tvoří přílohu tohoto zápisu. 
Hlasování: 



Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 33. 
Pro:  33 
Proti:      0 
Zdržel se:    0 
 
Přijaté usnesení: 

Akademický senát schvaluje Přílohu Statutu LF MU "Organizační             
struktura fakulty" v navrženém znění, která tvoří přílohu tohoto zápisu. 

 

4.    Výroční zpráva o činnosti MU v roce 2013 

Rektor předložil k projednání a schválení výroční zprávu o činnosti MU v roce 2013. Zprávu                             
ve verzi před jazykovou korekturou měli senátoři k dispozici v podkladových materiálech                       
k zasedání. V dokumentu chybí předmluva rektora, která bude doplněna. 
 

Přichází senátorka Nováková 
 

Diskuse 
(zápis je zjednodušenou a zkrácenou verzí diskuse, nejedná se o doslovný přepis) 
Mocek  Neměla by zpráva více reflektovat dlouhodobý záměr MU? V říjnu/listopadu                 

minulého roku bylo přislíbeno, že jej bude reflektovat. 
Rektor  Probíhají přípravy směrnice o strategickém plánování. Chceme uvést do                 

souladu dokumenty na fakultní a univerzitní úrovni, proto jsme nedělali                   
žádné revoluční změny. Struktura je kompromisem mezi tradiční               
strukturou a strukturou dlouhodobého záměru MU. 

Malý Zpráva musí obsahovat IRP ukazatele, svojí povahou se tlačí k aktualizaci                   
dlouhodobého záměru MU. Beru to jako výhradu, ale snad není zcela                     
zásadní. 

Zlatuška Nebylo by lepší mít výroční zprávu v souladu s dlouhodobým záměrem                     
MU, aby směrnice k něčemu byla  se směrnicí bude ještě obtížnější dávat                         
vstupy dohromady? 

Rektor  Směrnice má vyřešit ne zcela jednotou praxi na fakultách. Došlo by                     
k proměnám obsahu. Vzhledem ke komplikované přípravě předpokládám             
dopady do obsahu zprávy. 

 
Přichází senátor Matyska 
 

Předseda SK Ve zprávě je zmíněno, že byla provedena analýza kreditové zátěže                   
studentů. Mělo to i jiné dopady, než diskuse na vedení? 

Rektor  Ano, bude to mít dopad ve směrnici o studijních programech, která řeší                       
podobu oborů. 



 

Navržené usnesení: 

Akademický senát schvaluje výroční zprávu o činnosti MU v roce 2013. 
 
Hlasování: 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 35. 
Pro:  35 
Proti:      0 
Zdržel se:    0 
 
Přijaté usnesení: 

Akademický senát schvaluje výroční zprávu o činnosti MU v roce 2013. 

 

5.    Výroční zpráva o hospodaření MU v roce 2013 

Rektor předložil k projednání a schválení výroční zprávu o hospodaření MU v roce 2013 (ve                             
verzi před jazykovou korekturou). 
 

Přichází senátorka Ludvíková 
 

Kvestor prezentoval zprávu o hospodaření. Detailně senátory seznámil se zprávou a                     
hospodařením MU. 
 
Diskuse 
(zápis je zjednodušenou a zkrácenou verzí diskuse, nejedná se o doslovný přepis) 
Předseda AS Na začátku zprávy je uvedeno, že pokles příspěvku na vzdělávací činnost                     

byl 1,6 procenta. Bylo to zohledněno v úvodním grafu? V textové části je                         
pokles uveden, ale v grafu není zohledněn. Došlo tedy k poklesu? 

Kvestor Správný je graf. Vychází z účetnictví. 
Předseda SK Říkáte že rozdíl činí 30 mil. dodatečných příjmů, rozdíl v grafu je asi 60 až                             

70 mil. Kč. 
Kvestor Příspěvek na vzdělávací činnost klesal, ale MŠMT na konci roku vrací                     

určité peníze a dále rozděluje určité finance navíc. Dohromady se jedná o                       
cca 72 mil. Kč. Graf odpovídá skutečnosti. 

Předseda AS K tabulkové části: na s. 43 mě zaujaly výnosy MU celkem, položka ‘tržby z                           
prodeje služeb’ 512 mil. a položka ‘jiné’ 165 mil. Kč. Tady je růst o cca 30                               
mil. oproti minulému roku. Bylo by potřeba takto vysokou položku detailněji                     
rozvést. 

Kvestor Členění kategorií nám předepisuje ministerstvo. Musíme proto odfiltrovat               
vlastní výkony a evidenční odpisy. Např. smluvní výzkum a expertní služby                     



samostatně neevidujeme. 
Předseda AS Překvapilo mne, že na prospěchová stipendia dává MU celkem pouhých                   

7,2 mil. Kč. Jen za poplatky za prodlouženou dobu studia jsme vybrali                       
víceméně osminásobek. Není na čase se zamyslet nad politikou                 
prospěchových stipendií fakult? 

Rektor Nejedná se o nové zjištění. Toto odráží politiku fakult ohledně                   
prospěchových stipendií. Ke změně by mělo dojít zásahem fakultních                 
senátů, nebo činností vedení MU s podporou AS MU. Považuji za vhodnější                       
začít debatu o stipendiích na fakultách. 

Předseda AS Zaznamenal jsem názor, že se jedná o deficit MU. Doporučuji začít přes                       
fakultní senáty, mírný tlak ze strany AS MU by byl žádoucí. 

Mocek O tématu jsem psal i do měsíčníku MUNI. Pan děkan FSS se dokonce                         
v současné situaci rozhodl stipendia zrušit úplně. Přes fakultní senáty to                   
ne vždy půjde. 

Němec Naší ambicí bylo vést diskusi na fakultách a pokusit se o sjednocení                       
prospěchových stipendií. Praxe na fakultách jsou rozmanité, sofistikované               
a promyšlené. Fakulty se nechtějí vzdát svých systémů, přestože jsme se                     
snažili o jejich sjednocení. 

Rektor  Nerad bych debatu vedl dnes, můžeme v pravidlech rozpočtu stanovit                   
minimální podíl stipendijního fondu, který půjde na prospěchová stipendia.                 
To je v moci AS. Jsem si vědom toho, že názory na prospěchová stipendia                           
se velmi liší. 

Předseda SK Debata se nemůže zužovat jen na prospěchová stipendia. Je třeba                   
diskutovat i o stipendiích na podporu tvůrčí činnosti studentů. Na FI jsme                       
zaznamenali opačný efekt stipendií, studenti se obávali zapisovat si                 
obtížné předměty, aby si nesnížili šanci na stipendium. Upozorňuji na                   
nevhodnou praxi využívání stipendií namísto jiných fondů  cestovné, apod. 

Předseda AS  Cíleně jsem mluvil o prospěchových stipendiích, protože je zde zřejmá                   
disproporce (vybrané prostředky x vyplacené prostředky). 

Ručka Je otázka, zda stipendia na podporu tvůrčího výkonu nejsou jen přeléváním                     
peněz, jak bylo uvedeno výše. 

Rektor Je třeba mít na paměti dvě okolnosti. Za prvé: dále klesá podíl volných                         
prostředků a roste podíl účelových dotací. Drtivá většina dotací nepokrývá                   
skutečné náklady. Tato tendence je nebezpečná. Na 1 Kč dotace je třeba                       
vynaložit cca 30 hal. nákladů. Současné nastavení projektů tedy                 
neumožňuje pokrytí skutečných nákladů. Zatím tuto situaci dovedeme               
moderovat, ale tlak roste. Za druhé: na některých pracovištích bude                   
výpadek peněz, dojde k ukončení OP. Nový OP bude realizován s určitým                     
zpozděním. Objem financí bude nižší. 

Zlatuška Pokud nezavedeme Full Cost systém, nebudeme schopni spočítat               
nepřímé náklady. 

Rektor Zcela s profesorem Zlatuškou souhlasím. Požádal jsem pana kvestora o                   
metodiku, jak náklady počítat. 



 
Odchází senátor Arbet 
 

Navržené usnesení: 

Akademický senát schvaluje výroční zprávu o hospodaření MU v roce 2013. 
 
Hlasování: 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 35. 
Pro:  35 
Proti:      0 
Zdržel se:    0 
 
Přijaté usnesení: 

Akademický senát schvaluje výroční zprávu o hospodaření MU v roce                   
2013. 

 

6.    Zpráva o činnosti a hospodaření právnických osob s účastí MU 

Rektor předložil AS zprávu v souladu s  čl. 4 odst. 5 Statutu MU. 
 
Kvestor uvedl, že ve zprávě je přehled všech organizací, ve kterých má MU účast. Jedná se                               
o korporace, nadace, nadační fondy a sdružení (podle NOZ spolky). Členem statutárních                       
orgánů bývá reprezentant MU. Aktivní společnosti jsou v kladných číslech. Některé jsou v                         
likvidaci (CEITEC, s.r.o.). Na minulém zasedání AS schválil novelu přílohy. č. 7 Statutu, která                           
bude upravovat a precizovat postup MU.   
 
Diskuse 
(zápis je zjednodušenou a zkrácenou verzí diskuse, nejedná se o doslovný přepis) 
Ručka  Co přesně je Compostela Media Universitas, S.L.? 
Kvestor  VŠ se sdružovaly za účelem spolupráce. My jsme pod vlivem tehdejšího                     

vedení CZS do sdružení vstoupili a byla založena uvedená společnost.                   
Sdružení dále vykonává činnost. 

Rektor Ostatní členové jsou univerzitami. Síť je aktivní, dobře funguje, přináší řadu                     
kontaktů. Pod její záštitou se konají studentské soutěže, sdružení                 
podporuje výměny studentů, uděluje ceny, apod. Uvedená společnost byla                 
jedním z prvků této univerzitní sítě. 

Předseda SK K čemu slouží CEITEC Cluster  bioinformatics. Od roku 2007 nejsou                     
uvedeny žádné informace. 

Kvestor To byla iniciativa JMK. Jedná se o sdružení biomedicínských společností,                   
které se přihlásily ke spolupráci s univerzitami. Zřizovatelem je JMK. Je to                       



zdroj potenciálních komerčních subjektů, které by si mohly objednat                 
výzkum od MU. 

Rektor  Byl předpoklad, že takovýto subjekt bude moci vstupovat do některých                   
aktivit OP. V době jednání o podobě OP se zvažovaly různé varianty,                       
podmínky projektů byly nakonec nastaveny jiným směrem. CEITEC               
Cluster nebylo nutné využívat. 

 
AS vzal zprávu na vědomí. 
 

7. Analýza stavu spinoff společností Masarykovy univerzity 

Dr. Janouškovcová (ředitelka CTT): CTT vzniklo v roce 2005. V roce 2007 vznikl metodický                           
pokyn k založení spinoff společností. Konsensus z roku 2007 je, že spinoff je PO, která                             
byla zřízena za účelem rozvoje a zdokonalování duševního vlastnictví. Do spinoff se řadí i                           
PO bez majetkové účasti MU. Od 2007 je společností 11, majetkový podíl má MU pouze ve                               
dvou z nich. 
  
AS vzal zprávu na vědomí. 
 

8.    Různé 

A. Kompenzace fakultám 

Kvestor uvedl, že při evaluačních návštěvách fakult na začátku roku se probíralo, jak byly                           
kompenzace efektivní. Všechny (3) fakulty nepožadují pro letošní rok jakoukoliv                   
kompenzaci. Byla přijata opatření, která by měla zamezit opakování propadu. 
 

B. Požár kolejí, ul. Vinařská 

Dne 5. 5. 2014 došlo k požáru kolejí na ul. Vinařská. Prorektor Němec uvedl, že požár                               
vypukl v cca 10.30 v kuchyňce objektu A1. Všichni studenti byli evakuováni. Dvě                         
studentky byly převezeny do nemocnice, jejich situace snad není vážná. MU dosud nemá                         
písemnou zprávu, jak požár vznikl. Požár pravděpodobně způsobil spotřebič. Některým                   
studentům bylo zajištěno náhradní ubytování. Studenti dostali pokyn, aby sepsali                   
poškozené věci. MU bude situaci dále řešit. 

 

Rektor uvedl, že MU se bude věnovat zajištění technických prostředků ke zvýšení                       
bezpečnosti. Bude třeba provést technickou revizi el. zařízení. Uvítá podněty ke zlepšení                       
bezpečnosti objektů MU. 
 

C. Nový VaJŘ AS MU 

Předseda LK (doc. Křepelka): VaJŘ navrhne ke schválení AS rektor. LK navrhuje, aby se                           



pravidla pro volby sjednotila na celé MU. Mnohé se nechává na provedení fakult. JŘ                              
přiklonili jsme se k podrobnějšímu popisu než v dosavadním JŘ, ale nezacházíme do                         
podrobností pro jednotlivé typy agend. Považuji za vhodné, aby se AS sešel v mezidobí                           
před dalším zasedáním a návrh projednal. Jednotlivé body si žádají vysvětlení. 
 
Rektor poděloval LK, že se chopila práce. Tento dokument se vymyká ostatním                       
dokumentům, které připravuje vedení a administrativa MU. Rektor je připraven o bodech                       
návrhu diskutovat. Pokud to AS považuje za vhodné a bude se to slučovat s jeho                             
pracovním harmonogramem, rád se zúčastní neformálního jednání. 
 
Předseda AS navrhl spojit projednání VaJŘ s diskusí o limitech. V polovině května by                           
mohlo proběhnout setkání. S limity nelze čekat na červnové zasedání, totéž se týká                         
VaJŘ. 
 

D. Záměry předkládané vedením MU, které mají být projednány ve Správní radě MU 

Kvestor požádal senátory o projednání směnné smlouvy, kterou Masarykova univerzita                   
získá do svého vlastnictví nově oddělovaný pozemek parc. č. 1331/322 o výměře 171                         
m2, orná půda, ve vlastnictví společnosti CD XXI, a.s., Netroufalky 797/7, 625 00 Brno, IČ                             
25599801. Do vlastnictví společnosti CD XXI, a.s. převede MU pozemek parc. č. 1340/5 o                           
výměře 171m2, trvalý travní porost; oba pozemky jsou v katastrálním území Bohunice. 
 
V podkladech k zasedání byl k dispozici návrh oddělovacího geometrického plánu. MU                       
směnou rozšiřuje areál před FSpS. 
 

Navržené usnesení: 

AS MU souhlasí se záměrem uzavřít směnnou smlouvu se společností                   
CD XXI, a.s., IČ 25599801, Netroufalky 797/7, 625 00 Brno, týkající se                     
pozemku parc. č. 1340/5 o výměře 171m2 ve vlastnictví MU a pozemku                       
parc. č. 1331/322 o výměře 171 m2, orná půda, ve vlastnictví                     
společnosti CD XXI, a.s. Oba pozemky jsou v katastrálním území                   
Bohunice. 
 
Hlasování: 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 35 
Pro:                          35 
Proti:    0 
Zdržel se:                   0 
 
Přijaté usnesení: 

AS MU souhlasí se záměrem uzavřít směnnou smlouvu se                 
společností CD XXI, a.s., IČ 25599801, Netroufalky 797/7, 625 00                 



Brno, týkající se pozemku parc. č. 1340/5 o výměře 171m2 ve                   
vlastnictví MU a pozemku parc. č. 1331/322 o výměře 171 m2, orná                     
půda, ve vlastnictví společnosti CD XXI, a.s. Oba pozemky jsou v                     
katastrálním území Bohunice. 

 

E. Novela Zákona o VŠ 

Rektor informoval AS, že 2. 5. 2014 proběhlo první jednání k novele ZVŠ s cílem                             
identifikovat v návrhu sporné body. Někteří aktéři navrhli nové body, nebo komplexnější                       
úpravu. ČKR představila komplexní věcný záměr akreditace, který jde liberálnějším                   
směrem. ČKR prosazuje opuštění konceptu akreditace oblastí vzdělávání a přiklání se                     
k mezinárodnímu modelu akreditace oblastí. Nedovedeme si představit akreditaci oblastí.                 
Jsme připraveni o návrhu jednat, nejedná se z našeho pohledu o finální verzi. Nechceme                           
otevírat poplatkovou agendu (pouze nostrifikaci diplomů, protože je to náročná agenda). K                       
doručování  bylo by vhodné k doručování v určitých případech využít IS. MŠMT                         
deklarovalo úmysl zahájit debatu o zásahu do financování VŠ. Nezaznamenal jsem                     
výrazně kontroverzní body. 
 

F. Kino Scala 

Rektor informoval AS o kině Scala. Výuka může naplno začít až od dalšího semestru,                           
rekonstrukce byla dokončena až v době, kdy byl zafixován rozvrh. Prostor lze využívat k                           
reprezentačním účelům, probíhají promoce a dne 6. 5. proběhne Dies academicus.                     
Nedochází k ekonomickému zklamání. 
 
Prorektor Němec doplnil, že po roce provozu se bude připravovat zpráva. Zájem v prvním                         
semestru byl nižší, přesunuli jsme do prostoru promoce, chceme zde mít výuku. Ukazuje                         
se, že prostor je využíván. Proběhla malá změna na pozici manažera. 
 
Rektor pozval senátory na Dies academicus a na páteční přednášku prof. Zubova. 

 

 

Nejbližší řádné zasedání akademického senátu MU bylo svoláno na 2. června 2014. 
 
Předseda AS poděkoval na závěr přítomným za účast a ukončil zasedání v 18.00 hod. 
 

Zapsal Petr Konopáč                                V Brně, dne 5. května 2014 
   

Text schválil:  Mgr. Michal Bulant, Ph.D., předseda AS MU, dne  16. května  2014. 
Zápis schválen AS MU dne 2. června 2014 



 
   



Příloha č. 1 
 

PREZENČNÍ LISTINA 
Zasedání Akademického senátu MU dne 5. 5. 2014 

Komora akademických pracovníků 
 

  Přítomen  Nepřítomen 

Právnická fakulta     

prof. JUDr. Josef Bejček, CSc.  X   

JUDr. Veronika Kudrová, Ph.D.  X   

doc. JUDr. Filip Křepelka, Ph.D.  X   

Lékařská fakulta     

prof. MUDr. Josef Bednařík, CSc.  X   

prof. MUDr. Marie Nováková, Ph.D.  X   

doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D. – 
předseda KAP  X   

Přírodovědecká fakulta     

RNDr. Milan Baláž, Ph.D.  X   

Mgr. Michal Bulant, Ph.D. – předseda AS  X   

doc. RNDr. Ctibor Mazal, CSc.  X   

Filozofická fakulta     

prof. Mgr. Libor Jan, Ph.D.    omluven 

Jeffrey A. Vanderziel, B.A.    X 

PhDr. Petr Dytrt, Ph.D.  X   

Pedagogická fakulta     

Mgr. Petr Najvar, Ph.D.  X   

Mgr. Martin Vrubel  X   

PaedDr. Jan Šťáva, CSc.  X   



Ekonomickosprávní fakulta     

RNDr. Luboš Bauer, CSc.  X   

Ing. Marek Pavlík, Ph.D.    omluven 

doc. Ing. Radoslav Škapa, Ph.D.  X   

Fakulta informatiky     

doc. RNDr. Pavel Matula, Ph.D.  X   

prof. RNDr. Jiří Zlatuška, CSc.  X   

prof. RNDr. Luděk Matyska, CSc.  X   

Fakulta sociálních studií     

PhDr. Michal Vašečka, Ph.D.  X   

PhDr. Petr Suchý, Ph.D.  X   

PhDr. Zdeněk Sychra, Ph.D.  X   

Fakulta sportovních studií     

PaedDr. Zdeněk Janík  X   

PaedDr. Miloš Lukášek, Ph.D.  X   

doc. PhDr. Bc. Zdenko Reguli, Ph.D.  X   

Mimofakultní     

Mgr. Lenka Zouhar Ludvíková  X   

 
 

 
   



PREZENČNÍ LISTINA 
Zasedání Akademického senátu MU dne 5. 5. 2014 

Studentská komora 
 

  Přítomen  Nepřítomen 

Právnická fakulta     

Mgr. David Hejč  X   

Mgr. Vít Křížka  X   

Lékařská fakulta     

Martin Jakub Arbet  X   

MUDr. Tibor Stračina  X   

Přírodovědecká fakulta     

Mgr. Eva Majerová    omluvena 

Mgr. Tereza Warchilová  X   

Filozofická fakulta     

Mgr. Lenka Pokorná Korytarová  X   

Mgr. Eva Vahalíková  X   

Pedagogická fakulta     

Mgr. Jan Buchta    omluven 

Mgr. Josef Moravec    X 

Ekonomickosprávní fakulta     

Róbert Adamčík    X 

Jakub Kondek    X 

Fakulta informatiky     

Bc. Lukáš Ručka  X   

RNDr. Pavel Troubil – předseda SK  X   

Fakulta sociálních studií     



Mgr. Ondřej Mocek  X   

Bc. et Bc. Karel Gargulák    omluven 

Fakulta sportovních studií     

Mgr. Adam Blažek    omluven 

Jan Hurych  X   

 

 

 


